
Zápis ze zasedání rady Velké Ceny Třeboňska v požárním útoku 

14.1.2018 

 

Program zasedání: 

1. Úvod 

2. Změna počtu členů v radě 

3. Vyhodnocení vyhlášení v Chlumu u Třeboně 

4. Sponzorství SORT 

5. Kalendář soutěží na rok 2018 

6. Diskuze 

7. Závěr  

 

Přítomni: 

Petr Belanský 

Václav Čáp 

Jan Zahradník 

Jiří Řimnáč 

Vít  Kubín 

David Haško 

Jan Prokeš 

Ladislav Ružička 

Martin Dobeš 

Karel Běhan  

Michal Szokol 

 

 

1. Úvod 

Zasedání zahájil Petr Belanský. Všechny přítomné členy přivítal a seznámil s programem zasedání. 

 

2. Změna počtu členů v radě 

Po odsouhlasení všech přítomných byl změněn počet členů v radě na pět. Do rady byly zvoleni tito 

členové: 

1. Jan Zahradník 

2. Václav Čáp 

3. Petr Belanský 

4. Rostislav Nohava 

5. Vít Kubín 

(Náhradníci: Jan Prokeš, Martin Dobeš) 



 

3. Vyhodnocení vyhlášení v Chlumu u Třeboně 

Většině členům se vyhlášení líbilo až s na malé výjimky jako bylo nekvalitní pivo, dlouhé fronty u baru, 

zvedající se lino. 

Dále se řešil příští ročník vyhlášení. Tímto prosíme zájemce, kteří by chtěli pořádat vyhlášení VCT 

v roce 2018 (orientační termín 20.10.2018), ať dají vědět některému členovi rady, nebo ať napíší na 

vc.trebonska@seznam.cz . 

 

4. Sponzorství SORT 

Kontrolou bylo zjištěno, že za minulý rok nebyl vyplacen příspěvek ze SORT. Problémem byl pověřen 

Rostislav Nohava a Jiří Řimnáč, aby zajistili tyto prostředky i na další roky. 

 

5. Kalendář soutěží na rok 2018 

Po přijetí všech žádostí o pořádání soutěže v rámci ligy VCT byl vytvořen kalendář soutěží. 

12.5. Cizkrajov  

2.6. Chlum u Třeboně 

9.6. Halámky  

23.6. Novosedly nad Nežárkou 

30.6. Staňkov  

7.7. Lásenice 

14.7. Mníšek - nástřik 

21.7. Stříbřec  

4.8. Frahelž - nástřik 

18.8. Rapšach  

25.8. Hamr - nástřik 

22.9. Chlum u Třeboně 

20.10 vyhodnocení 

 

Všechny soutěže proběhnou na 3 B hadice pro muže. 

 

mailto:vc.trebonska@seznam.cz


6. Diskuze 

V diskusi bylo zmíněné pojištění soutěží, které by podle nařízení SH ČMS mělo být povinné na každé 

soutěži. Zatím pojištění jednotlivých soutěží je necháno na pořadatelích. Do budoucna byl vznesen 

návrh, že by kompletní pojištění všech soutěží v rámci VCT mohlo hradit sdružení VCT. 

7. Závěr  

Na závěr poděkovala rada všem přítomným za účast a zasedání ukončila. 

 

 

 

 

 


